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Jelenlévő meghívottak: Szili-Darók Ildikó — alpolgármester;  Dr.  Erőss  Gabor  — 
alpolgármester;  Dr.  Vörös Szilvia — aljegyző;  Hörich  Szilvia — gazdasági vezető; Tiszai Árpád 
- Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály vezetője; Barta Ferenc - főépítész, Városépítészeti 
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Czeglédy Ádám 
Kérem, mindenki kapcsolja be a jelenlétet, köszönöm szépen. Tisztelettel köszöntöm a 
megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi jelenlévőt.  Budapest 
Józsefváros Önkormányzat Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport-  és 
Esélyegyenlőségi Bizottság  3.  rendes ülését megnyitom, 7-en vagyunk jelen, a Bizottság 
határozatképes. Dr. Ferencz Orsolya jelezte távolmaradását.  A  napirend megnyitása és a 
szavazás előtt javaslom, hogy a II. 4-es napirendet vegyük le. Javaslat közművelődési 
megállapodás megkötésére, mert még nem érkezett meg és megadnám a szót Dr. Erőss  Gabor 
alpolgálmester úrnak, aki az előterjesztő. 

Dr. Erőss Gábor 
Igen, köszönöm szépen, akkor csak egy jelzés, csakhogy transzparensek legyünk, tehát, hogy 
valóban nem érkezett még meg igazából egy papír, vagy egy melléklet hiányzik már csak 
hozzá.  De  mondom, a transzparencia jegyében jelezném, hogy elhatározott szándékunk. 
Csütörtökre azt reméljük, hogy bejön majd ez az előterjesztés is és akkor tudja a Testület 
tárgyalni.  De  egyébként arról van szó, hogy a roma galéria tovább működhessen a Kőfaragó 
utcában, köszönöm szépen. 



Czeglédy Ádám 
Igen, köszönöm szépen és akkor igy a módosított napirend kerülne szavazásra, amire 
egyszerű többségként határoz a Bizottság, kérem szavazzunk most! Megállapítom, hogy  7 
igen szavazattal,  0  nem és  0  tartózkodással elfogadtuk a napirendet. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsága 

21/2021.  (IX.21.) számú határozata 
(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottság Úgy dönt, 
hogy elfogadja az alábbi napirendet. 

Napirend 

I. Átruházott hatáskörben meghozható döntések 
(írásbeli előterjesztések) 

1. Javaslat civil szervezetek részére kiírandó kedvezményes helyiségbérleti pályázat 
bírálati szempontjainak meghatározására 
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester 

2. Javaslat szervezetek kedvezményes helyiségbérleti kérelmével kapcsolatos 
döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester 

II. Képviselő-testületi előterjesztések 
(írásbeli előterjesztések) 

1. Javaslat a  Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat  2021.  évi 
költségvetésről szóló  5/2021.  (II.  25.)  önkormányzati rendelet módosítására 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Pikó András polgármester 

2. Javaslat emléktáblák  (Raoul  Wallenberg, Rodolfo) elhelyezésére 
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester 

3. Javaslat a  Bursa  Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz 
történő csatlakozásra és pályázat kiírásra 
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester 

4. Javaslat a Józsefvárosban adományozható kitüntetésekről szóló 40/2020.(VII.16.) 
önkormányzati rendelet módosítására. 
Előterjesztő:  Pik()  András polgármester 
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5. Javaslat a  2021.  évi Díszpolgári Címre és elismerő díjakra vonatkozó döntések 
meghozatalára 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darök Ildikó alpolgármester, Dr. Erőss 
Gábor alpolgármester, Rádai Dániel alpolgármester,  Hermann  György képviselő 
Czeglédy Ardám képviselő ZÁRT ÜLÉS 

6. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről 
Előterjesztő:  Pik()  András polgármester 

I. Átruházott hatáskörben meghozható döntések 
(írásbeli előterjesztések) 

1. Javaslat civil szervezetek részére kiírandó kedvezményes helyiségbérleti pályázat 
bírálati szempontjainak meghatározására 
Előterjesztő: Szili-Darők Ildikó alpolgármester 

Czeglédy Ádám 
Előterjesztő Szili Darók Ildikó alpolgármester asszony, aki most nem tud jelen lenni, és hogy 
ha  van kérdés, akkor természetesen válaszolunk, illetve Erőss Gábor alpolgármester úr 
válaszol.  A  napirend vitáját megnyitom Sántha Pétemének meg is adnám a szót. 

Sántha Péterné 
Köszönöm szépen a szót Elnök  fir,  szeretném jelezni, hogy nem fogjuk tudni megszavazni ezt 
az előterjesztést, én úgy érzem, hogy Iványi Gábornak és csapatának van már éppen elég 
helyisége, helyiségcsoportja. Nem tudom, hogy miért neki kell éppen terjeszkedni,  de ha  a 
kerület így gondolja, a kerület mostani vezetése, akkor úgyis meg fogják szavazni, köszönöm 
szépen. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen és akkor Erőss Gábor alpolgármester úrnak adnám meg a szót. 

Dr. Erőss  Gabor 
Köszönöm szépen. Természetesen tiszteletben tartjuk a döntésüket. Alapvetően, mint a 
mellékletből látható meg van jelölve, hogy egyébként ők milyen célra használnák ezt 
Istentisztelet, Biblia és imaóra, illetve filmklub tehát nem a Dankó utcában jelenleg is zajló 
tevékenységek, hanem egy részben hitéleti részben kulturális tevékenységre. Egyébként 
viszont ugye itt most nem arról döntene a tisztelt Bizottság, hogy akkor ők kapják, hanem 
arról, hogy egyáltalán ki legyen írva ez a pályázat és hogy milyen - ez is elég transzparens - 
valóban ők kérelmezték, mert szükségük van helyiségre.  De  ettől függetlenül ez egy olyan 
pályázat, amin éppen bárki indulhat, tehát hogyha bárki más indulna,  de  remélem, hogy azért 
természetesen az eseti döntésüket elfogadjuk,  de  reméljük, hogy a jövőben pusztán csak azért, 
mert Iványi Gábor keresztelte a miniszterelnök úr gyerekeit, azért még nem fogja a Fidesz-
frakció minden esetben elutasítani az összes az ő általa vezetett, egyház részéről beérkező 
pályázatot,  de  remélem erről nem lesz szó, köszönöm szépen. 
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Czeglédy Ádám 
Köszönöm Sánta Péternének adnám meg a szót 
Sántha Péterné 
Köszönöm szépen a szót, egyelőre azért nagyon úgy néz ki, hogy a pályázat nekik lett kiírva. 
Kicsit fájlalom, hogy hajléktalankérdéssel nem foglalkoznak,  ha  már egy ilyen szép 
helyiségcsoportot kapnak. Egyébként pedig egy másik témához, az utolsó mondatához  Saul 
fordulását is ismerjük, azért hogy Iványi Gábor kereszttelte a miniszterelnök úr gyerekeit, 
azért azóta sok víz lefolyt a Dunán, köszönöm szépen. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, további hozzászólást nem látok, a napirend vitáját lezárom és szavazásra 
bocsátom a civil szervezetek részére kiírandó kedvezményes helyiség bérleti pályázat bírálati 
szempontjainak meghatározásáról szóló  1  pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához 
egyszerű többség szükséges, kérem szavazzunk most! Megállapítom, hogy a Bizottság  5  igen 
2  nem,  0  tartózkodással elfogadta határozatot köszönöm 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsága 

22/2021.  (IX.21.) számú határozata 
(5  igen,  2  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

Civil szervezetek részére kiírandó kedvezményes helyiségbérleti pályázat bírálati 
szempontjainak meghatározásáról 

A  Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottság 

1. javasolja a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottságnak 
a  Budapest  VIII. kerület, Orczy  (it 45.  szám alatti  35944/0/A/63  és  35944/0/A/59  hrsz.-(1 nem 
lakás céljára szolgáló  111 m2  +  19  m' alapterületű helyiségek vonatkozásában kiírásra kerülő 
helyiségbérleti pályázat bírálati szempontjainak meghatározását az alábbiak szerint: 

- Megajánlott bérleti díj összege:  50% 
- Annak kifejtése, hogy a szervezet milyen módon segíti Józsefváros lakosságát:  50% 

Felelős: polgármester 

2. Javaslat szervezetek kedvezményes helyiségbérleti kérelmével kapcsolatos 
döntések meghozatalára 
Elöterjesztö: Dr. Erőss Gábor alpolgármester 

Czeglédy Ádám 

Előterjesztő Erőss Gábor alpolgármester és akkor kérdezem, hogy 

Dr. Erőss  Gabor 
Igen, köszönöm a szót. Itt ezt nemcsak az Alpolgármester asszony hiányzása miatt, hanem 
egyébként is ez technikai, tehát hibásan szerepelt a kiírásban, ezt hivatalosan is én 
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terjeszteném elő és az előterjesztésben látható, hogy két civil szervezet nyújtotta be a 
kedvezményes helyiségbérlet iránti kérelmét. Állok rendelkezésre,  ha  vannak kérdések 
köszönöm 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, a napirend vitáját megnyitom,  Santa  Pétemének megadom a szót. 

Sántha Péterné 
Köszönöm  a  szót, nem leszek hosszú, nem tudom, hogy egy XIII. kerületben bejegyzett 
szervezetnek miért kell éppen Józsefvárosban újabb helyiség és miért akarja itt kifejteni  a 
tevékenységét. Tudom, hogy nem születtünk egyformának, én tiszteletben  is  tartom 
mindazokat, akik valami mással, mássággal jöttek  a  világra,  de  én úgy érzem, hogy 
évszázadokon keresztül ez teljesen normálisan működött és  a  társadalom  is  együtt tudott 
velük létezni.  Ma  azonban egy kicsit át akarják téríteni  a  többi embereket. Én ezek mögött az 
érzékenyítések mögött mindig  is  érzek valami ilyesmit. Ez nem lenne baj, hogyha felnőttekkel 
foglalkoznának,  de a  mesekönyv, amit szintén terjeszteni akarnak, én attól félek, hogy igenis 
szeretnének ezekkel beférkőzni óvodáinkba, iskoláinkba. Igen tudom, hogy Alpolgármester úr 
azon  a  bizonyos testületi ülésen  is  ágált az ellen, hogy mi belelátunk vagy belegondolunk az 
előterjesztésbe olyasmit, ami nem  is  létezik. Én bízom abban, hogy ez bebizonyosodik, ennek 
ellenére  nein  tudjuk megszavazni ezt az előterjesztést sem, köszönöm szépen. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen és akkor Erőss  Gabor  alpolgármester úrnak adnám meg a szót. 

Dr.  Erőss  Gabor 
Köszönöm, természetesen itt  is  tiszteletben tartjuk  a  döntésüket, és akkor örülök, hogy az 
Újstart Alapítvány kapcsán, akik hátrányos helyzetű és vagy roma gyerekek számára 
nyújtanak többek között  a  szemüvegvásárláshoz támogatást, mert sok hátrányos helyzetű 
gyerek  van,  aki  nein  jut  hozzá megfelelő szemüveghez, ami  a  tanulásban  is  hátrányt jelenthet. 
Tehát hány fizikai oka  van  annak, vagy biológiai ilyen értelemben, hogy rossz  a  szemük és 
nem látnak  el a  tábláig, tehát ez abszolút, akkor ezek szerint konszenzuális ez  a  része az 
előterjesztésnek. Ami pedig  a  Labrisz Egyesületet illeti, bár Képviselő asszony utalt arra, és 
én azt  is,  remélem, hogy ez igy  is van,  hogy függetlenül  a  gyerekekkel kapcsolatos 
mindenféle vitáktól, tehát azt  a  részét, hogy itt  van  egy olyan  civil  szervezet, amely 
történetesen  a  LMBTQ közösséget képviseli az önmagában nem ok arra, hogy Önök nemmel 
szavazzanak, mert az sajnálatos lenne. Így akkor én érteni vélem az aggályokat,  de  még 
egyszer biztosítom Képviselő asszonyt, hogy szó sincs itt  se  az óvodásokról  se a  gyerekekről 
természetesen, hanem arról  van  szó, hogy felnőtt másságukat felvállaló nők,  mint civil 
szervezet szeretnének egy irodát Józsefvárosba  es  én azt gondolom, hogy ne vitassuk  el a 
Józsefvárosban élő LMBTQ közösségtől és civilektől, hogy lehessen irodájuk  a  kerületben. 
Lengyelországban  van  arra precedens, hogy egyes önkormányzatok LMBTQ-mentes övezetté 
nyilvánították magukat.  Hat  ezt nem tartom követendő útnak, úgyhogy nem  is  támogatnék 
egy ilyen irányt és kérem, hogy esetleg még fontolják meg, hogy ennek jegyében miután 
ismét leteszem  a  nagyesküt -  de hat  nem minthogyha az én nagyeskümre volna szükség - hogy 
ennek semmi köze nincsen óvodásokhoz és  a  gyerekekhez, akkor fontolják meg még egyszer, 
hogy esetleg támogassák ezt az előterjesztést, köszönöm. 
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Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, további hozzászólást nem látok, így a napirend vitáját lezárom. Szavazásra 
bocsátom az szervezetek kedvezményes helyiségbérleti kérelmével kapcsolatos döntések 
meghozataláról szóló  2  pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség 
szükséges, kérem szavazzunk most! Megállapítom, hogy a Bizottság  5  igen  2  nem és  0 
tartózkodással elfogadta határozatot köszönöm 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsága 

23/2021.  (IX.21.) számú határozata 
(5  igen,  2  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

Szervezetek kedvezményes helyiségbérleti kérelmével kapcsolatos döntések 
meghozataláról 

A  Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottság 

1. javasolja a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottságnak 
a Labrisz Leszbikus Egyesülettel (székhely:  1138 Budapest,  Tomori köz  19. 1/3.;  adószáma: 
18169012-1-41;  képviseletében eljár: Farkas Réka elnök) kedvezményes bérleti jogviszony 
keretében bérleti szerződés megkötését a  Budapest  VIII. kerület, Baross  u. 86.  szám alatti 
(hrsz.  35527/2/A/74) 49 m2  alapterületű helyiség vonatkozásában. 

2. javasolja a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottságnak 
az Új  Start  Alapítvánnyal (székhely:  1086 Budapest,  Magdolna  u. 5-7. 1/113.;  adószáma: 
18975154-1-41;  képviseletében eljár: dr. Szőke Judit elnök) kedvezményes bérleti jogviszony 
keretében bérleti szerződés megkötését a  Budapest  VIII. kerület, Déri Miksa  u. 3.  szám alatti 
(hrsz.  34924/0/A/23) 46  m' alapterületű helyiség vonatkozásában. 

Felelős: polgármester 

II. Képviselő-testületi előterjesztések 
(írásbeli előterjesztések) 

Napirend II/1. pontja: Javaslat a  Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat  2021.  évi költségvetésről szóló  5/2021.  (II.  25.)  önkormányzati 
rendelet módosítására 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Pikó András polgármester 

Czeglédy Ádám 
Megadnám  a  szót  Hörich  Szilviának, aki beszámolna erről. 

Hörich  Szilvia 
Köszönöm szépen. Tisztelt Elnök Úr, Tisztelt Bizottság röviden összefoglalnám és elsősorban 
a  Bizottság hatáskörébe vagy feladatkörébe tartozó tételeket emelném ki az előterjesztésből. 
Általánosságban  a  költségvetési rendelet 2-es módosítások kerül  a  Képviselő-testület elé 
előterjesztésre. Mindösszesen  a  főösszegünk  19.424.140  forinttal nő az előterjesztésben 
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felsorolt előirányzott módosítások és átcsoportosítások eredményeként, így a költségvetési 
főösszeg  31.706.095.135  forintra nő. Az előterjesztést  3  fő nagycsoportra tudnám osztani, 
tartalmazza az  ún.  technikai típusú előirányzott rendezéseket. Ennek gondolom a 
normatívákhoz kapcsolódó, állami központi támogatásokhoz kapcsolódó előirányzott 
módosításokat, amit a rendelet is lehetőséget  ad,  hogy ezek ugye a rendeletben utólag 
kerülnek átvezetésre ezek a technikai típusú előirányzott módosítások és az intézményi saját 
hatáskörű előirányzott módosítások átvezetése.  A 2.  fontos témakör a szabad maradvány 
céltartalék kiegészítve általános tartalék felhasználással ennek a terhére javasolt feladatokra 
biztosított előirányzatok megjelenítése a költségvetésbe.  A 3.  nagyobb terület az pedig a 
zárolt tételek, zárolt előirányzatok feloldása és az azok terhére, hiszen itt azért céltartalékok 
ról van szó túlnyomó többségben, az azok terhére javasolt feladatokra előirányzat biztosítása. 
Tekintettel arra, hogy a Bizottságnak azért egy nagyon széles feladatköre van, széles 
spektrumú feladatköre, egy picit a normatívákról beszélnék, hiszen érinti a területét.  A 
szociális ágazati összevont pótlék eredeti előirányzatként nem tervezhető, július-augusztus 
hónapokra kaptunk mindösszesen  32.914.477  Ft-ot, ez beépítésre került a költségvetésbe. Ez 
mindig utólag, havi bontásban érkezik az önkormányzat részére és beépül az irányítószervi 
támogatásba. Érkezett  44.671.833 Ft  összegben a  2021.  évi minimálbér és garantált 
bérminimum emeléséhez egy kompenzáció, állami támogatás, amellyel már nem kellett 
megemelnünk az intézmények költségvetését, hiszen az eredeti költségvetésben ugye mi  12 
hónapra biztosítjuk a finanszírozást, az intézményi finanszírozási feladatokat. Tehát ezt a 
bevételt teljes egészében a normatív támogatás visszafizetése feladatra javasoltuk 
átcsoportosítani. Amiért ez feltétlenül fontos is volt az a következő normatíva változás, ami 
viszont egy jó nagy mínusz összeggel szerepel sajnos. Ez  120.403.262  forintos csökkenés, 
ami a májusi felmérés után elsősorban az üzemeltetési kiadásukra kapott támogatás 
csökkenése és túlnyomó részben az intézményi közétkeztetés kiadásaihoz kapcsolódik. 
Egyrészt ugye kevesebb volt az igénybevétel, tehát a mutatószámaink változtak, másrészt 
pedig maga a közétkeztetési szolgáltatásnak a díja ment lejjebb ezáltal ugye az ehhez kapott 
támogatás összege is arányosan csökkent. Miután a bevételünk csökkent ezzel arányosan 
kellett csökkentenünk a kiadási oldalt is. Ez a normatív támogatás visszafizetése sor.  A 
költségvetésből ki szeretném emelni, hogy látható benne a JKN kompenzációjának az 
emelése, ugye, mint a kulturális feladatokat ellátó gazdasági társaságunk kompenzációjának 
az emelése mindösszesen  18.858.226 Ft  összegben. Ennek a részletezését tartalmazza az 
előterjesztés  6.  oldala. Többek között ezt tartalmazza, amiről már döntött a Képviselő-testület, 
az őszi fesztiválon való részvétel  3.250.000 Ft  összegben, a Magyarkút őszi erdei iskolák 
fedezetére  2.500.000  Ft-ot javasolunk, a különböző rendezvényekre Golgota stáció 
rendezvény, a kerületi kitüntetésekhez kapcsolódó rendezvényekre összesen  10  és fél millió 
forintot és a kerületi Újság új szerkesztőségének a kialakításához is biztosítunk egy 
pénzeszközátadást  6.366.226 Ft  összegben.  A  szabad maradvány céltartalék összege 
119.047.894  forint volt. Ezt kiegészítettük még az általános tartalék terhére  29.709.734  Ft-ból 
és az előterjesztés  4-5.  oldalán látható, hogy komoly intézményi csomagot is tartalmazott ez a 
szabad maradvány céltartalék felhasználása. Tehát az óvodáink részére biztosítunk felújítási 
felhalmozási kiadásokat, amiben van teraszfelújítás, homlokzatfelújítás, tetőcsere, a 
bölcsődék részére ugyanígy tejkonyhákba bútorok, mosogatógépek beszerzése, vízvezeték, 
villanyvezeték cseréje, padlóburkolat-csere és a JSZSZGYK részére is több jogcímen 
biztosítunk fejlesztési feladatokra pénzeszközöket. Az anyag tartalmazza még és ezt is a 
technikai típusú előirányzott módosítások közé sorolnám a Bizottság, illetve alapítványok 
esetében a Képviselő-testület korábban meghozott döntéseinek az átvezetését. Egyébként 
segítségképpen az előterjesztés  4.  melléklete tartalmazza az összes olyan korábban meghozott 
testületi, illetve bizottsági határozatot, amelyre az anyag hivatkozik, vagy esetleg módosításra 
kerül. Ugye itt behivatkozzuk a jelen Bizottságnak a  12/2021.  VII.  20-i  döntését, ahol 
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átvezetjük a nemzetiségi önkormányzatok program támogatására jóváhagyott összeget, a civil 
szervezetek, alapítványok támogatása céltartalék felhasználását, az egyházak, egyházi 
közösségek támogatását és a sportolók, sportszervezetek támogatását és a Képviselő-testület 
VII. hó  22.  számú határozata alapján pedig az alapítványok különböző jogcímeken történő 
támogatását. Az előterjesztés a  31.  oldalon tartalmazza a felhalmozási célú támogatásokat 
szintén a jelen Bizottság döntése alapján ez a  12/2021.  VII.  20.  számú határozata, ahol civil 
szervezetek, egyházak, egyházi szervezetek részére felhalmozási célú támogatást biztosítunk. 
Az anyaghoz kapcsolódik  4  határozati javaslat, az első az őszi fesztivál programjaiban való 
részvételre biztosított fedezet megemelése, ezzel ez a  490/2021.  VII. hó  22.  számú határozat 
módosítása, ahol az akkor jóváhagyott  2.250.000  forintot  1.000.000  forinttal megemeljük a 
kulturális koncepció céltartalék terhére.  A  2-es határozati javaslat a józsefvárosi óvodák 
létszámemeléséről szól, itt egy fővel emeljük az óvodák létszámát  1  fő óvodapszichológusi 
álláshellyel október 1-től és ehhez biztosítjuk év végéig a szükséges pénzügyi fedezetet.  A 3. 
határozati javaslat szól a már említett JKN-kompenzáció emeléséről és az előterjesztés 2-es 
számú melléklete tartalmazza a JKN kompenzációs közszolgáltatási szerződésének a 2-es 
számú melléklete módosítását.  A  4-es határozati javaslat az a Bizottság hatáskörét nem érinti, 
ezt tegnap tárgyalta a Bizottság a zöld udvart, programok kiegészítő pénzügyi fedezetéről 
szóló döntés tartalmazza. Én köszönöm szépen, ennyit szerettem volna kiegészítésképpen 
mondani és  ha  van kérdés, akkor igyekszünk válaszolni. 

Czegledy Ádám 
Nagyon szépen köszönöm  Hörich  Szilviának és akkor  a  napirend vitáját megnyitom,  Santa 
Péternének megadom  a  szót. 

Sántha Peterne 
Köszönöm szépen a szót, egyetlen kérdésem van, több mindent tudnék kérdezni,  de  egyetlen 
kérdésem van. Jól emlékszem és ez Alpolgármester úrhoz is szól, hogy akkor, amikor 
elfogadtuk az óvodai programot és az óvodai létszámot, akkor ez a bizonyos 
fejlesztőpedagógus, óvodapszichológus nem volt benne abban az előterjesztésben csak most a 
módosításban, jó, köszönöm szépen. 

Czegledy Ádám 
Köszönöm és akkor Erőss  Gabor  alpolgármester úrnak megadnám a szót. 

Dr. Erőss  Gabor 
A  jegyzőkönyv kedvéért, igen, azért módosítjuk most és valóban arról van szó, hogy jelenleg 
csak egy óvodapszichológus jut  12  óvodára, jó hivatalosan tagóvoda,  de  mégiscsak  12 
telephelyen működő kvázi és hogy ezt megduplázzuk, ezt az egyet kettőre növeljük, ezzel is 
annyit érünk el,  de  már ez is egy előrelépés, hogy akkor  6  óvodára fog jutni egy 
óvodapszichológus. Ez nagyban segíti a kitűzött céljainkat, az integrációt éppúgy, mint azt, 
hogy minden józsefvárosi család számára vonzó kínálatot, még vonzóbb kínálatot nyújtsanak 
az óvodáink, úgyhogy valóban ezz most egy ilyen előrelépés, amit a jelen előterjesztés 
tartalmaz, köszönöm. 

Czegledy Ádám 
Köszönöm szépen, Sántha Pétemének adom meg a szót. 

Sántha Peterne 
Bocsánat eves közbejön meg az ember étvágya, azt szeretném kérdezni, hogy a magyarkúti 
erdei iskola már teljesen készen van, tehát tudja fogadni a gyerekeket? 
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Czeglédy Ádám 
Erőss Gábor alpolgármesternek adom a szót. 

Dr. Erőss  Gabor 
A  rövid válasz az, hogy igen,  de  hogy ez készen is volt, tehát Magyarkúttal nem volt ilyen 
típusú probléma inkább az, hogy a covid miatt kicsit visszaesett az érdeklődés,  de  most 
szerencsére ősszel meg megnőtt, tehát hogy igen. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen. További hozzászólást nem látok, így a napirend vitáját lezárom, 
szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati javaslatot, melynek elfogadásához egyszerű 
többség szükséges, kérem szavazzunk most! Köszönöm szépen a Bizottság  7  igen  0  nem és  0 
tartózkodással elfogadta a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsága 

24/2021.  (IX.21.) számú határozata 
(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottság 
Javasolja a Képviselő-testületnek a rendelet megalkotását és a határozati javaslatok 

elfogadását. 

Napirend  11/2.  pontja: Javaslat emléktáblák  (Raoul  Wallenberg, RodoIfo) 
elhelyezésére 
Előterjesztő.. Dr. Erőss Gábor alpolgármester 

Czeglédy Ádám 
Előterjesztő Dr. Erőss Gábor alpolgármester, meg is adnám a szót neki. 

Dr. Erőss  Gabor 
Köszönöm szépen, szerintem nem kell hosszan indokolni egyik nevet se, mindkettő ismert és 
köztiszteletnek örvendő alakja a kerület közelmúltjának. Rodolfóék családjának a 
Nagyfuvaros utcában a József utca sarkánál volt a pálinkamérése oda kerülne az emléktábla, 
illetve Wallenbergéknek a II. világháború, a holokauszt idején az embermentő, zsidómentő 
tevékenységének az egyik központja az Üllői úton volt, amit furcsa módon nem tudtunk 
eddig. Erre nem vagyok büszke,  de  most a kezdeményezés beérkezése után úgy gondoltuk, 
hogy ez kötelességünk, hogy akkor engedjük. Egyébként nem ezen múlott nyilván,  de  hogy itt 
ráadásul adományból valósul meg a Rodolfó-emléktábla, amit az önkormányzat saját 
költségvetéséből állít, köszönöm. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, a napirend vitáját megnyitom és Sántha Pétemének megadom a szót. 
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Sántha Péterné 
Köszönöm a szót, úgy rákapcsolt Alpolgármester úr, hogy elkezdem számolni, hogy 
melyiküknek adatik meg több emléktábla-állítás és avatás. Ez tökéletes volt,  de  most egy még 
viccesebb, remélem, hogy az utódok elraktak valami jó kóser pálinkát abból a 
pálinkakimérésből és az emléktábla-avatáson csak egy gyűszűnyit kóstolhatunk, köszönöm 
szépen. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, reméljük. További hozzászólás hiányában a napirendi pont vitáját lezárom. 
Szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati javaslatot és az elfogadásához egyszerű 
többség szükséges. Kérem, szavazzunk most!  A  Bizottság  7  igen  0  nem és  0  tartózkodással 
elfogadta. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsága 

25/2021.  (IX.21.) számú határozata 
(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottság 
Javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását. 

Napirend  11/3.  pontja: Javaslat a  Bursa  Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázathoz történő csatlakozásra és pályázat kiírásra 
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester 

Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor úrnak megadnám a szót. 

Dr. Erőss Gábor 
Köszönöm a szót Elnök úr, majd Alpolgármester asszony kiegészít,  ha  valamit kifelejtek, bár 
nem akarok hosszú lenni. Annyi, hogy amit régóta terveztünk és ígértünk az most úgy tűnik, 
hogy megvalósul, legalábbis az előterjesztés arról szól, hogy a felső összeghatárt a beragadt 
10.000  Ft-ról  12.000-re növeljük, és úgy tűnik, minden jel arra utal, hogy ennek a 
költségvetési fedezete is adott, különben a pénzügy nem engedte volna. Úgyhogy nagy 
örömünkre szolgál, hogy akkor most egynéhány évnyi inflációt behozva egy ilyen 20%-os 
emelést hajthatunk végre és legvalószínűbb forgatókönyvben biztos nem lehet az, hogy 
mindenki majd a maximális összeget kaphassa, az előrejelzések szerint ez lehetséges és 
valószínű, úgyhogy ez most egy nagy előrelépés e tekintetben is, vagy egy viszonylag nagy, 
igen, köszönöm. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, a napirend vitáját megnyitom és Pölhe Dórának adnám meg a szót. 

Pölhe Dóra 
Üdvözlöm ezt az emelést  12.000  forint a havi ösztöndíj összege az  A  típusú pályázat esetében 
emelkedett, viszont a bírálati szempontsorok megtartásra kerültek és itt felhívnám arra a 
figyelmet, hogy gyakorlatilag évek óta változatlan az, hogy egy egyedül élő pályázó esetében 
57.000  forint az a határ, amit támogatandónak tartanak, hogyha többszemélyes háztartásban 
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él, akkor pedig  42.750.  Ez az öregségi nyugdíjminimumnak a  150%-a  egy egyszemélyes 
háztartás esetén pedig  200%-a  és hogy ez elég alacsony ahhoz képest, amit más kerületekbe 
látunk. Tehát hogyha megnézzük mondjuk a XV. kerületet, akkor ott Rákospalota-Pestújhely-
Újpalota esetében  400%  egyedülálló esetén és amennyiben többen élnek egy háztartásban, 
akkor az öregségi nyugdíjminimum  500%-a.  Hasonló a  300-350  például Óbuda-
Békásmegyernél és a többieknél is. Tehát azzal a javaslattal élnék, hogy a következő évben a 
bírálati szempontsor kialakításakor vegyék azt figyelembe, hogy ezen az összegen emelni 
kellene annak érdekében, hogy még többen tudjanak sikerrel pályázni erre az ösztöndíjra. 
Ugyanis a pályázók száma pedig évről-évre sajnálatos módon csökken. köszönöm. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, akkor megadnám a szót Nagy Ibolyának 

Nagy Ibolya 
Jónapot kívánok, köszönöm szépen a szót, csak annyit szeretnek ehhez hozzáfűzni, hogy az a 
bírálati szempontban előnyt jelent, hogyha alacsonyabb a jövedelme, tehát előrébb sorolódik, 
hogyha esetleg elfogy a keret vagy ilyesmi, akkor ő biztosan az elsők között lesz. Tehát ez 
nem kizárási szempont. 

Czeglédy Ádám 
Bocsánat várjuk meg a választ és akkor majd utána, köszönöm. 

Nagy Ibolya 
Nem lesz belöle elutasítás, tehát emiatt nem utasítjuk el, hanem figyeljük a jövedelmet is, 
tehát ők nagyobb eséllyel indulnak, akiknek alacsonyabb a jövedelmük,  es  ugye ott van még a 
bírálati szempont sor. Igen, igen annak a szempontjai. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen és akkor Sántha Péternének adnám meg a szót. 

Sántha Péterné 
Köszönöm a szót, először csak azért nyomtam meg a gombot, hogy kifejezzem örömömet, 
hogy folytatódik ez a sok éve megkezdett  Bursa  Hungarica-hoz zajló csatlakozás. Tehát, hogy 
támogatjuk azokat a fiatalokat, akik szeretnének felsőoktatási intézménybe járni, ott majdan 
diplomat  szerezni és  en  viszont örülök, és akkor itt csatlakozom és mondtam, hogy szívesen 
megmagyarázom, örülök annak, hogy megmarad a szempontrendszerben ez az összeghatár, 
hiszen főképp a III. kerülettel, Óbudával nem hasonlítanám össze a józsefvárosi családokat. Itt 
egy kicsit alacsonyabbak a jövedelmek és éppen emiatt, hogy alacsonyabb az összeghatár 
többen be tudnak férni. Ezzel együtt szomorúan kell mondanom, hogy voltak olyan évek, 
amikor nem használták ki, tehát nem volt annyi jelentkező, mint amennyinek tudtunk volna 
adni támogatást.  Most  már teljesen világos ugye, hogyha alacsonyabb az összeg, akkor többen 
férnek be. 

Pölhe Dóra 
Elméletileg,  de  hogyha úgy van kiírva pályázat még mindig, hogy azt kell előnyben 
részesíteni, akinek a kereseti összege eléri vagy alatta van a nyugdíjminimum összegének a 
200%-ának vagy a 300%-ának akkor, amelyiknek alatta van, tehát  ha  följebb van meghúzva 
az azt jelenti, hogy följebb toljuk a küszöböt, ami alatt előnyben kell részesíteni, tehát még 
mindig... 
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Czeglédy Ádám 
Bocsánat kérem, tartsuk már be a Bizottság rendjét! 

Pölhe  Dora 
Nem kell engem most, nem akarom ezzel tölteni az időt. 

Czeglédy Ádám 
Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszonynak adnám meg a szót. 

Szili-Darők  MHO 
Köszi, ez szimplán matematika, nem vagyok a tudósa,  de  hogyha valami lejjebb van 
meghúzva, akkor többen férnek bele a szegények közül és hogyha most bejönne  200 
jelentkező,  de  van egy adott keretünk, akkor a legszegényebbeket részesítsük előnyben, ez 
arról szól. Miután alacsony az ajánlott küszöb, ezért a legszegényebbek vannak elöl a sorba és 
utána van egy sorrendiség és addig megy ameddig van pénzünk. Hogyha itt megnöveljük 
ötszörösére a büdzsét, akkor mindenki belefér. Sajnos nem kell ettől félnünk, hogy lesz, aki 
kimarad, mert nagyon kicsi az érdeklődés sajnos a felsőoktatási ösztöndíjunk irányában, tehát 
pontosan a legszegényebb hallgatókat szeretnénk támogatni és ameddig tart. Hogyha 
valakinek az öregségi nyugdíjminimum kétszázszorosa a jövedelme,  de  nem adták be elegen a 
kérelmüket szegényebbek, akkor ő is fog kapni ösztöndíjat. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen és akkor  Hem  ann Györgynek adnám meg a szót. 

Hermann  György 
Köszönöm a szót. Én érteni vélem Pölhe Dórának a problémáját, és akkor majd legfeljebb 
kijavít hogyha nem és akkor ezzel kapcsolatban egyébként majd lenne is egy kérdésem Nagy 
Ibolya felé. Tehát én alapvetően azt gyanítom, hogy Dóra arra gondol, hogy amennyiben így 
van meghatározva a kiírásban ez a bizonyos határ, akkor előfordulhat az, hogy akik efölött az 
összeghatár fölötti jövedelműek, azok sokkal kevésbé motiváltak arra, hogy beadják a 
jelentkezésüket és akkor a kérdésem ezzel kapcsolatban pedig arra irányul, hogy milyen 
módon fogjuk fogja a családtámogatási iroda hirdetni, tudomására hozni, motiválni a 
potenciális pályázókat arra, hogy minél többen adják be,  ha  erre kaphatok választ, köszönöm 
szépen. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, Dr. Eröss Gábor következik most itt neki adnám meg a szót. 

Dr. Erőss  Gabor 
En  mindenkit értek, egyrészt azt is, hogy ez tényleg egy nagyon alacsony határ, másrészt az is 
egy releváns kérdés, hogy ez nem azt jelenti, hogy akik efölött volnának, azok nem kapnák 
meg, azért óvnám csak magunkat.  De  persze még vitatkozhatunk ezen sokat, pont azért, 
merthogy kicsi az érdeklődés sajnos. Ezért így is, úgy is megkapja mindenki, az is, aki ezalatt 
a valóban elég alacsonyan meghúzott határ alatt van, mivel ez nem zárja ki feltétlenül az 
afölöttieket és az is megkapja, aki fölötte van. Tehát ez akkor lenne igazán húsbavágó és 
fontos kérdés, hogyha nagy túljelentkezés lenne, hogy akkor  hol  húzzuk meg a leges 
legrászorultabbaknak a körét vagy a határát annak a körnek, akkor én egyetértenék azzal, 
hogy még a legrászorultabbakat is egy kicsit tágabban értelmezzük, mert valaki lehet nagyon 
szegény úgyis, hogy  60.000  forint a jövedelme, és nem  50. De  hogy ez igazából most nem 
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releváns emiatt, hogy egyébként szerencsére mindenkinek meg tudjuk adni egyelőre, úgyhogy 
nem tudom, csak ennyi. 

Czeglédy Ádám 
Köszönöm szépen, további hozzászólás, Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszonynak adnám 
meg a szót. 

Szili-Darók Ildikó 
Akkor válaszolok a  Hermann  György képviselő úrnak. Az összes segélyezésünket, 
támogatásunkat folyamatosan hirdetjük a honlapon. Ezen kívül a Részvételi Iroda minden 
évben, a tavalyi évben is kiplakátolta az Infopontokra azokat, amik bejövök, tehát a  Bursa 
Hungarica is általában tanévhez kötött és bizonyos időben nyújtják be az igénylők a 
pályázatokat, plusz a Facebook-on is folyamatosan reklámozzuk ezeket és az összes 
diákönkormányzat tájékoztatva van a felsőoktatásban az összes ilyen lehetőségről. Tehát a 
diákok sokkal jobban szokták tudni ezt, mint mi, hogy mikor,  hol,  milyen ösztöndíjak vannak. 
Az összes ilyen célzott ösztöndíjakat összegyűjtik és reklámozzák az egyetemeknek a 
faliújságjain, diákönkormányzataiban, mi pedig a saját médiánkban reklámozzuk ezt, 
köszönöm szépen. További hozzászólást most már tényleg nem látok, úgyhogy le is zárnám a 
napirendi pont vitáját. Szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati javaslatot, 
elfogadásához egyszerű többség szükséges, kérem, szavazzunk most.  7  igen  0  nem és  0 
tartózkodással fogadtuk el a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsága 

26/2021.  (IX.21.) számú határozata 
(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottság 
Javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, 

Czeglédy Ádám 
Áttérünk a meghívó szerinti II.4-es napirendre, ami II.5-ös napirendi pontként szerepel a 
meghívóban. 

Napirend  11/4.  pontja: Javaslat a Józsefvárosban adományozható kitüntetésekről 
szóló 40/2020.(VII.16.) önkormányzati rendelet módosítására. 
Előterjesztő:  Pik()  András polgármester 

Czeglédy Ádám 
Nem kívánjuk kiegészíteni, a napirend vitáját megnyitom. Hozzászólás hiányában a napirend 
vitáját lezárom és szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához 
egyszerű többség szükséges, kérem, szavazzunk most.  7  igen  0  nem és  0  tartózkodással 
elfogadtuk. 
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Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsága 

27/2021.  (IX.21.) számú határozata 
(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottság 
Javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását és a 

rendeletmódosítás elfogadását. 

Czeglédy Ádám 
A 11.5-ős napirendi pont tárgyalása következik, melyet a Bizottság zárt ülés keretében tárgyal, 
kérem, ennek feltételeit biztosítsuk, köszönöm szépen. 

Napirend  11/5.  pontja: Javaslat a  2021.  évi Díszpolgári Címre és elismerő díjakra 
vonatkozó döntések meghozatalára 
Előterjesztő' Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester, Dr. Erős's 
Gábor alpolgármester, Rádai Dániel alpolgármester,  Hermann  György képviselő 
Czeglédy Ardám képviselő ZÁRT ÜLÉS 

A  napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv.  46.  §  (2)  bekezdése 
értelmében.  A  napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 

meghozott  28/2021. (1X.21.)  sz. KCONSEB határozatot a zárt ülésről készült 
jegyzőkönyv tartalmazza. 

Czeglédy Ádám 
Most  a zárt ülés vége van, és a II.6-os, a meghívó szerinti  11.7.  napirendi pont tárgyalása 
következik. 

Napirend  11/6.  pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi 
határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb 
eseményekről és az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről 
Előterjesztő  Pike?  András polgármester 

Czeglédy Ádám 
A  napirend vitáját megnyitom, hozzászólást nem látok, igy a napirend vitáját lezárom és 
szavazásra bocsátanám, kérem szavazzunk most. Köszönöm szépen  7  igen  0  nem és  0 
tartózkodással elfogadtuk. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsága 

29/2021.  (IX.21.) számú határozata 
(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi,  Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottság 
javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, a tájékoztató 

tudomásul vételét. 
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Czeglédy Ádám 
Ülésünk végéhez érkeztünk, a Bizottság tagjainak az ülés napirendjét követően felvilágosítást 
kérhetnek. 
Megköszönöm a Bizottsági tagok munkáját, jelen Bizottság ülését  16  óra  59  perckor lezárom, 
köszönöm szépen mindenkinek. 

Czeglédy Ádám 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzet 

Sport  és Esélyegyenlőségi Bizottsá 
elnöke 

HOEmann- örgy 
Kultu álb: Civil, Oktatási, Nemzetiségi, 
Spo# OE(Esélyegyenlőségi Bizottság 
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1.sz.melléklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2021  szeptember  21 16:15 
Típusa: Nyílt 
Határozat  21; 
Egyszerű 

Elfogadva 

   

Eredménye Voks: Szav% Össz% 

 

Igen 7 100.00 77.78 

 

Nem 0 0.00 0.00 

 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

 

Szavazott 7 100.00 77.78 

 

Nem szavazott 0 

 

0.00 

 

Távol 2 

 

22.22 

 

Összesen 9 

 

100.00 

 

Megjegyzés: 

    

Név 

  

Voks Frakció 
Czeglédy Ádám 

  

Igen 

 

Egner Enikő 

  

Igen 

 

Hermann  György 

  

Igen 

 

Pacsika Marton 

  

Igen 

 

Pálovics Emese 

  

Igen 

 

Pöl he  Dora 

  

Igen 

 

Sántha Péterne 

  

Igen 

 

Dr. Ferencz Orsolya 

  

Távol 

 

Stettner István 

  

Távol 
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1.sz.melléklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2021  szeptember  21 16:20 
Típusa: Nyílt 
Határozat  22; 
Egyszerű 

Elfogadva 

   

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 

 

Igen 5 71.43 55.56 

 

Nem 2 28.57 22.22 

 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

 

Szavazott 7 100.00 77.78 

 

Nem szavazott 0 

 

0.00 

 

Távol 2 

 

22.22 

 

Összesen 9 

 

100.00 

 

Megjegyzés: 

    

Név 

  

Voks Frakció 
Czeglédy Ádám 

  

Igen 

 

Égner Enikő 

  

Igen 

 

Hermann  György 

  

Igen 

 

Pacsika Marton 

  

Igen 

 

Pölhe  Dora 

  

Igen 

 

Pálovics Emese 

  

Nem 

 

Sántha Péterné 

  

Nem 

 

Dr. Ferencz Orsolya 

  

Távol 

 

Stettner István 

  

Távol 
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1.52. melléklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2021  szeptember  21 16:25 
Típusa: Nyílt 
Határozat  23; 
Egyszerű 

Elfogadva 

   

Eredménye Voks: Szav% Össz% 

 

Igen 5 71.43 55.56 

 

Nem 2 28.57 22.22 

 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

 

Szavazott 7 100.00 77.78 

 

Nem szavazott 0 

 

0.00 

 

Távol 2 

 

22.22 

 

Összesen 9 

 

100.00 

 

Megjegyzés: 

    

Név 

  

Voks Frakció 
Czeglédy Ádám 

  

Igen 

 

Égner Enikő 

  

Igen 

 

Hermann  György 

  

Igen 

 

Pacsika Marton 

  

Igen 

 

Pölhe  Dora 

  

Igen 

 

Pálovics Emese 

  

Nem 

 

Sántha Péterné 

  

Nem 

 

Dr. Ferencz Orsolya 

  

Távol 

 

Stettner István 

  

Távol 
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1.sz.melleklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2021  szeptember  21 16:38 
Típusa: Nyílt 
Határozat  24; 
Egyszerű 

Elfogadva 

   

Eredménye Voks: Szav% Össz% 

 

Igen 7 100.00 77.78 

 

Nem 0 0.00 0.00 

 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

 

Szavazott 7 100.00 77.78 

 

Nem szavazott 0 

 

0.00 

 

Távol 2 

 

22.22 

 

Összesen 9 

 

100.00 

 

Megjegyzés: 

    

Név 

  

Voks Frakció 
Czeglédy Ádám 

  

Igen 

 

Egner Enikő 

  

Igen 

 

Hermann  György 

  

Igen 

 

Pacsika Marton 

  

Igen 

 

Pálovics Emese 

  

Igen 

 

Pölhe  Dora 

  

Igen 

 

Sántha Peterné 

  

Igen 

 

Dr. Ferencz Orsolya 

  

Távol 

 

Stettner István 

  

Távol 
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tsz.melléklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2021  szeptember  21 16:40 
Típusa: Nyílt 
Határozat  25; 
Egyszerű 

Elfogadva 

   

Eredménye Voks: Szav% Össz% 

 

Igen 7 100.00 77.78 

 

Nem 0 0.00 0.00 

 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

 

Szavazott 7 100.00 77.78 

 

Nem szavazott 0 

 

0.00 

 

Távol 2 

 

22.22 

 

Összesen 9 

 

100.00 

 

Megjegyzés: 

    

Név 

  

Voks Frakció 
Czegledy Ádám 
egner Enikő 

  

Igen 
Igen 

 

Hermann  György 

  

Igen 

 

Pacsika Marton 

  

Igen 

 

Pálovics Emese 

  

Igen 

 

Pöthe  Dora 

  

Igen 

 

Sántha Péterné 

  

Igen 

 

Dr. Ferencz Orsolya 

  

Távol 

 

Stettner István 

  

Távol 
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1.sz.melléklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2021  szeptember  21 16:53 
Típusa: Nyílt 
Határozat  26; 
Egyszerű 

Elfogadva 

   

Eredménye Voks: Szav% Össz% 

 

Igen 7 100.00 77.78 

 

Nem 0 0.00 0.00 

 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

 

Szavazott 7 100.00 77.78 

 

Nem szavazott 0 

 

0.00 

 

Távol 2 

 

22.22 

 

Összesen 9 

 

100.00 

 

Megjegyzés: 

    

Név 

  

Voks Frakció 
Czegledy Ádám 

  

Igen - 
Egner Enikő 

  

Igen 

 

Hermann  György 

  

Igen 

 

Pacsika Marton 

  

Igen 

 

Pálovics Emese 

  

Igen 

 

Pölhe  Dora 

  

Igen 

 

Sántha Peterne 

  

Igen 

 

Dr. Ferencz Orsolya 

  

Távol 

 

Stettner István 

  

Távol 
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tsz. melléklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2021  szeptember  21 16:54 
Típusa: Nyílt 
Határozat  27; 
Egyszerű 

Elfogadva 

   

Eredménye Voks: Sza0/0 Össz% 

 

Igen 7 100.00 7738 

 

Nem 0 0.00 0.00 

 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

 

Szavazott 7 100.00 77.78 

 

Nem szavazott 0 

 

0.00 

 

Távol 2 

 

22.22 

 

Összesen 9 

 

100.00 

 

Megjegyzés: 

    

Név 

  

Voks Frakció 
Czeglédy Ádám 

  

Igen 

 

Égner Enikő 

  

Igen 

 

Hermann  György 

  

Igen 

 

Pacsika Márton 

  

Igen 

 

Pálovics Emese 

  

Igen 

 

Pölhe  Dora 

  

Igen 

 

Sántha Péterné 

  

Igen 

 

Dr. Ferencz Orsolya 

  

Távol 

 

Stettner István 

  

Távol 
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1.sz.melléklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2021  szeptember  21 16:58 
Típusa: Nyílt 
Határozat  29; 
Egyszerű 

Elfogadva 

   

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 

 

Igen 7 100.00 77.78 

 

Nem 0 0.00 0.00 

 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

 

Szavazott 7 100.00 77.78 

 

Nem szavazott 0 

 

0.00 

 

Távol 2 

 

22.22 

 

Összesen 9 

 

100.00 

 

Megjegyzés: 

    

Név 

  

Voks Frakció 
Czeglédy Ádám 

  

Igen 

 

Egner Enikő 

  

Igen 

 

Hermann  György 

  

Igen 

 

Pacsika Marton 

  

Igen 

 

Pálovics Emese 

  

Igen 

 

Pölhe  Dora 

  

Igen 

 

Sántha Péterné 

  

Igen 

 

Dr. Ferencz Orsolya 

  

Távol 

 

Stettner István 

  

Távol 
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